
Oświadczenie złożone 
przez senatora Jarosława Obremskiego 

na 19. posiedzeniu Senatu 
w dniu 18 października 2012 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Donalda Tuska 

Szanowny Panie Premierze! 
Jako szef rządu jest pan odpowiedzialny za podział kompetencji ministrów. W związku z tym zwracam się 

z zapytaniem, dlaczego ministrem właściwym do spraw TVP jest minister skarbu państwa, a nie minister 
kultury? 

Rozumiem, że TVP jest bardzo wartościową spółką, jednak w przypadku tego podziału, jak sądzę, więk-
sze znacznie powinna mieć rola merytoryczna spółki. Przecież inni ministrowie, na przykład minister rolnic-
twa czy minister infrastruktury, również mają w swych kompetencjach nadzór nad instytucjami dysponują-
cymi ogromnym mieniem. 

Czy nie sądzi pan, że przekazanie TVP pod nadzór ministrowi kultury mogłoby znacząco poprawić sytu-
ację dotyczącą uwzględnianie jej misji w procesie zarządzania spółką? 

Z wyrazami szacunku 
Jarosław Obremski 




